
   

 Skatval menighetsråd 
Sandgata 15 

7500 STJØRDAL 

Tlf: 74834220 

Stjørdal 25.09.2024  

 
Vår saksbehandler: HKG Vår ref.: 24/00002-007 Arkivkode: 012.1 

Referat Skatval menighetsråd 2.10.2024  

Sted: Skatval kirkestue kl. 19.00 
 

Til stede: 

Lisbeth Madsø Fiskvik, Åse Fiskvik, Jon Fløan, Anna Moen, John Gunnar Valstad, Bertil Steinvikaune, 

Else-Beate Lerfald (1.vara) 
Birte A. Gresseth 

 

Forfall: Kristine Vistnes, Ola Anders Hagen Auran 

 
Ord for dagen: Birte A. Gresseth 

Servering: Bertil Steinvikaune 

Referent på møtet: Lisbeth Fiskvik 
 

Vi tok en runde «siden sist» i starten av møtet: 

- Gudstjeneste på Forbordsfjellet ble gjennomført 25.august. Det ble en fin dag. 
- Konfirmantgudstjeneste 22.september. Både 50 års konfirmantene og årets konfirmanter ble 

presentert i kirka. Etter gudstjenesten ble 50 års konfirmantene invitert til middag, dessert, kaffe og 

kaker i kirkestua. 23 stk var påmeldt hvor en meldte avbud. Mange positive tilbakemeldinger. 

Vedtakssaker:  

33/24 Godkjenning av innkalling og protokoll 

 

 Vedtak: 

 Godkjent uten merknader. 
 

34/24 Oppfølging sak 29/24 Strategiarbeid for Skatval menighet 

 

Vedtak:            
- Sangkveld: 

Avholdes 3.desember i Skatval kirke. 5 stk er med i komiteen, Birte og Kristine er med fra 

menighetsrådet sammen med 3 fra Bygdekvinnelaget. Det blir servering av Bygdekvinnelaget. 
- Juletrefest: 

Juletrefest blir arrangert i kirkestua mandag 6.januar kl.17.00. Saken følges opp på neste møte. 

- 17.mai: 

Vi snakker om å flytte gudstjenesten til kl.17.00, med kransnedleggelse rett etterpå og 

påfølgende kveldsmat i kirkestua. Der kan vi ha loddsalg. Kristine Vistnes er i 17.maikomiteen 

og tar kontakt med Hornmusikken og Historielaget. Saken følges opp på neste møtet. 

- Hvordan skape inntektsbringende arrangement? 

o Kaffe i kirkestua etter konserter/arrangementer ? 

o Selge «kirkekaffe»? Bertil Steinvikaune undersøker til neste møte. 

o Juletrefest med lodd og inngangsbillett? 
o Loddsalg: Saken følges opp på neste møte. 

- Gudstjeneste på Svartkamhytta: 

Gudstjeneste på Svartkamhytta blir 23.3.25 kl.12.00. Birte Gresseth undersøker med organist og 
Hornmusikken til neste møte. 



 

35/24 Oppfølging sak 30/23 Søknad om permisjon fra verv som medlem i Skatval menighetsråd 

Elin Cathrine Wettre ble i menighetsrådsmøtet 18.10.23 innvilget ett års permisjonen fra vervet som 
medlem av Skatval menighetsråd (fra 1.11.2023 til 31.12.2024). Hun har nå søkt om forlengelse av 

denne permisjon ut hele rådsperioden (til 31.10.2027). 

 
Forslag til vedtak: 

Skatval menighetsråd innvilger søknad om fritak fra vervet som medlem av Skatval menighetsråd for 

resten av rådsperioden. 
  

Vedtak: 

Som forslag til vedtak. 

Meldingssaker: 

27/24 Informasjon fra fellesrådet 

- Ny kirkeverge tilsatt: Liv Ingunn Steinvik Viksjøen. 

- Drøfting rundt hva menighetsrådene kan gjøre sammen. Forslag: en felles kveld med en 

foredragsholder med et interessant tema eller arrangement for ungdommene på Stjørdal. 
- Taket i kirka males, og forhåpentligvis ferdige om 6 uker. 

 

28/24 Informasjon fra styringsgruppa for trosopplæring 
- Gruppa ønsker å bytte navn til «trosopplæringsutvalget». 

- Det kommer babysang på Skatval. Blir ikke ukentlig men jevnlig. De kommer tilbake til en 

konkret plan. 
- Det vurderes å legge ned tilbudet «Familiedag» på Stjørdag m/gratis middag. Det er for lite 

oppmøte, og de vil heller bruke energi på annet tilbud. 

- Styringsgruppa diskuterte hvordan vi skal få barnefamilier til å komme i kirka. Kanskje må vi 

lokalt ta mer ansvar hver for oss? 
- Skatvalstreffet for 5.klassingene på Framlokalet er en suksess. 

- Lys våken for 6.klassingene på Skatval 19.-20.oktober. Der bør det være lokale voksne tilstede 

som kjenner barna, bygdekvinnelaget kommer og lager suppe etter gudstjenesten.  
 

29/24 Informasjon fra presten 

Tårnagentene: Forslag om tirsdag 3.juni . Pizza, opplegg, og gudstjeneste etterpå. Fint å ta det på 

våren så vi kan være litt ute. Birte Gresseth undersøker. 
 

30/24 Informasjon fra hustyret for Kirkestua 

Det har vært greit med utleie. De skal ha en dugnad i løpet av høsten der de blant annet skal rydde 
noen rom nede, ta inn benker osv. 

 

31/24 Tårnagent 
 Det er foreslått å flytte Tårnagent fra helg til hverdagskveld. 

 

32/24 Estlandsforeningen 

Oppstartsmøte hvor det møtte opp 8stk. De skal ha møte 1.mandag i hver mnd. Alle oppfordres til å 
møte. 

 

33/24 Globalmarked 27.oktober 
Skal samle inn penger til menighetenes misjonsprosjekt. Konfirmantene stiller med boder av alle 

slag. Det blir salg av kaffe og kaker. Det var gode tilbakemeldinger fra i fjor. Det avsluttes med 

gudstjeneste i Storsalen i Kimen. Reklamer gjerne til venner og kjente. 
 

 
 
Vennlig hilsen 

      for 

Hilde Kristine Grønbeck   Åse Fiskvik 
Daglig leder i menighet    Leder Skatval menighetsråd 


